

[牛年贺岁] 祝在沪工作的外国专家及家人朋友们新春快乐 Happy Chinese New Year to everyone!

shafea 外国人才在上海 2/10

2021

## 新春快乐 xīn chūn kuài lè Happy Chinese New Year

上海市科学技术委员会主任、上海市外国专家局局长 张全

By Mr. Zhang Quan, Director General of Science and Technology Commission of Shanghai Municipality, and  
Director General of Shanghai Administration of Foreign Experts Affairs



0x

Speech at 2021 Shanghai New Year Gala for Foreign Experts

Dear Friends,

Hello everyone. The traditional Chinese New Year is coming. On behalf of the Science and Technology Commission of Shanghai Municipality and the Shanghai Administration of Foreign Experts Affairs, let me extend to you all our best wishes.

In the past year, with your close cooperation, we have overcome a severe challenge, the COVID-19 pandemic. Data shows that Shanghai tops the country in terms of the number of foreign talents, which totals 215,000, accounting for 23.7% of the national total. Once again Shanghai won the selection of "2019 Amazing China-The Most Attractive Chinese Cities for Foreigners", achieving eight consecutive championships. We have launched a series of favorable measures related to foreigner's work permit in Shanghai. And all these are also inseparable from your support and recognition.

In 2021, we will continue to adopt more open and friendly policies for introducing foreign talents and create a more tolerant and comfortable working and living environment for you. And we sincerely hope that you, my friends, would offer your support as always.

Look at the lunar calendar and the clock is ticking. Happy Chinese New Year! Wish you and your family a merry and joyful spring festival. Thank you.

#### 牛年 2021上海市慰问外国专家云聚会贺词

各位外国专家朋友：

大家好！值此中国传统新年即将到来之际，我谨代表上海市科委、上海市外专局向你们致以新春诚挚的问候和美好的祝愿！

刚刚过去的2020年里，各位外国专家与我们携手同行、共克时艰，共同经受住了新冠肺炎疫情的严峻考验。据统计，目前在沪工作的外国人数量为21.5万，占全国的23.7%，居全国首位。在2019年“魅力中国—外籍人才眼中最具吸引力的中国城市”评选中，上海再度排名第一，实现“八连冠”。我们出台了一系列吸引集聚外国人才的政策举措。这些成绩的取得都离不开广大在沪外国专家的支持和肯定。

2021年，我们将继续实行更加开放更加便利的外国人才引进政策，继续努力为大家营造更加包容更加舒心的工作生活环境，同时也衷心希望继续得到大家一如既往的关心和支持。

农历新年的钟声即将响起，祝各位外国专家及家人朋友们春节愉快，万事顺意！谢谢大家！



上海市研发公共服务平台管理中心  
THE ADMINISTRATIVE CENTER OF SHANGHAI R&D PUBLIC SERVICE PLATFORMS  
(上海市科技人才发展中心)  
SHANGHAI S&T TALENTS DEVELOPMENT CENTER  
(上海市外国人来华工作服务中心)  
SHANGHAI SERVICE CENTER FOR FOREIGNERS WORKING IN CHINA

HAPPY SPRING  
FESTIVAL

牛  
年  
賀  
歲



SPIRIT OF THE OX: STRONG LOYAL RELIABLE HARD WORKING